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SAKSPROTOKOLL - KOMMUNEREFORMEN: GAUSDAL, LILLEHAMMER, RINGEBU OG ØYER - 
INTENSJONSPLAN 
 
 

Saksbehandler:  Eli Eriksrud Arkiv: 001  
Arkivsaksnr.: 14/1322    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
70/15 Kommunestyret 24.09.2015 
92/15 Kommunestyret 29.10.2015 
70/15 Formannskapet 17.11.2015 
 
 
Vedlegg: 
Intensjonsplan versjon 9, datert 10.11.2015. 
Intensjonsplan versjon 9, datert 10.11.2015 med rammekommentarer 
Skisse som viser prosess i arbeidet med intensjonsplanen 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Kommunestyresak 61/15 i møte 18.06.2015: Kommunestruktur – høring av innbyggerne 
Kommunestyresak 92/15 i møte 29.10.2015: Kommunereformen: Gausdal, Lillehammer, 
Ringebu og Øyer – Fullføring av intensjonsplanen og avslutning av prosessen 
Kommunal- og moderniseringsdepartementets brev august 2014: Invitasjon til å delta i 
reformprosessen 
Diverse statlige veiledninger for arbeidet med kommunereformen 
 
Sammendrag: 
Før formell avslutning av kommunereformprosessen i denne omgang, er det vedtatt å 
fullføre arbeidet med intensjonsplanen. Det foreslås at kommunestyret tar intensjonsplanen 
versjon 9 til orientering. Intensjonsplanen vil inngå i Øyer kommunes rapportering til 
Fylkesmannen. 
 
Saksutredning: 
Innledning 
I K-sak 92/15 i møte 29.10.15 fattet kommunestyret følgende vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar å fullføre arbeidet med intensjonsplanen i samsvar med 

framdriftsplanen, herunder behandling i kommunestyret 26.11.2015 
2. Etter behandling av intensjonsplanen avsluttes kommunereformprosessen i denne 

omgang 
3. Folkeavstemningen 10.01.2016 avlyses 
4. Sluttrapport for kommunereformprosessen legges fram for kommunestyret. 
 
Kommunestyrene i Gausdal og Lillehammer fattet likelydende vedtak, mens kommunestyret 
i Ringebu fjernet «i denne omgang» i vedtakets punkt 2. 
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Opplegg for arbeidet med intensjonsplanen 
I K-sak 61/15 i møte 18.06.15 ble det fattet vedtak om utarbeiding av en intensjonsplan for å 
slå sammen de fire kommunene, det var denne som skulle legges ut til folkeavstemning i de 
berørte kommunene.  
 
I perioden fra 20.08. – 29.10. har det vært to kommunestyreverksteder, prosjekt- og 
styringsgruppemøter der ulike deler av innholdet i intensjonsplanen har vært i fokus. Etter 
samlingene er innspillene bearbeidet og nye versjoner av intensjonsplanen er fortløpende 
utarbeidet. Prosess og involvering for å oppnå størst mulig eierskap til innholdet i 
intensjonsplanen, har vært prioritert. Prosessen har vært god og konstruktiv, basert på 
åpenhet og gjensidig tillit. 
 
Rapportene som fagfolk og tillitsvalgte i de fire kommunene har vært engasjert i 
utarbeidingen av, har gitt nyttige innspill i arbeidet med intensjonsplanen. Tilsvarende 
gjelder innspill i innbyggermøter og innbyggerundersøkelser.  
 
Spørsmål vedrørende spesielle rettigheter for blant annet småviltjakt, rettigheter som 
innenbygdsboende til jakt på elg, hjort m.fl og fjellstyrestrukturen er drøftet med politisk 
ledelse i aktuelle departement. Det foreligger positive svar på de problemstillingene som er 
reist. 
 
Intensjonsplanen versjon 9 
Intensjonsplanen foreligger i to versjoner, en uten og en med rammekommentarer, begge er 
vedlagt saken. Rammekommentarene gir forklaringer og utfyllende informasjon til leserne, i 
tillegg til å gi synspunkter på prosessen rundt enkelte elementer i planen. Det er viktig for 
ettertiden at begge versjonene er tilgjengelige.  
 
Intensjonsplanen slik den nå foreligger svarer på de fire kommunenes hensikt med å 
etablere en ny kommune. De felles forutsetningene som ligger til grunn for etableringen er 
gjennomdrøftet og satt opp i fem punkter. Visjon både fram til ikrafttreden av ny kommune 
og en litt mindre bearbeidet visjon for perioden etterpå, er formulert. Det er satt opp mål 
tilknyttet kommunens fem roller; tjenesteyter-, myndighetsutøver-, samfunnsutvikler- og 
arbeidsgiverrollen og kommunen som demokratisk arena. Viktige enkeltbestemmelser er 
konkretisert, mens andre er henvist til avklaring i senere faser. Tjenestetilbudet og 
utviklingen av de kommunale tjenestene er konkretisert på et hensiktsmessig nivå. Det er 
tatt stilling til at innbyggerne skal få dekket sine behov for kommunale tjenester innenfor sitt 
naturlig nærområde. Samfunns- og næringsutviklerrollen er viet et eget kapitel i 
intensjonsplanen. De to siste kapitlene omhandler gjennomføring av 
kommunesammenslutningen og folkeavstemningen og prosessen videre.   
 
Vurdering: 
Versjon 9 av intensjonsplanen representerer et konkret resultat av det politiske arbeidet 
som har pågått de siste månedene. Slik rådmannen ser det er intensjonsplanen et godt 
grunnlag for hver kommunes svar til fylkesmannen etter «nabopraten» som alle kommuner 
skal ha.  
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Rådmannens forslag til innstilling: 
Kommunestyret tar intensjonsplanen versjon 9, datert 10.11.2015 til orientering. 
Intensjonsplanen versjon 9 vil inngå i Øyer kommunes rapportering til Fylkesmannen. 
 
 
Sveinar Kildal Eli Eriksrud 
Rådmann 
 
Behandling/vedtak i Formannskapet den 17.11.2015 sak 70/15 
 
Behandling: 
Høyre og Arbeiderpartiet ba om gruppemøte. 
Møtet hevet for gruppemøte. 
Møtet satt på nytt. 
 
Ordfører Brit K.Lundgård fremmet følgende  endringsforslag: 
1. Kommunestyret tar intensjonsplanen versjon 9, datert 10.11.2015 til orientering. 

Intensjonsplanen versjon 9 vil inngå i Øyer kommunes rapportering til Fylkesmannen som svar på 
nabopraten. 

2. Prosjektgruppen og styringsgruppen (K-sak 85/15) gis oppgaven med å gi svar på hvordan 
fremtidens utfordringer skal møtes av Øyer kommune på egne ben. Prosjektgruppen legger frem 
forslag til mandat og prosess til styringsgruppen så snart som mulig. 
Arbeidet gjennomføres i tråd med de saksbehandlingsregler som gjelder for saksutvalg/Ad-
hocutvalg i kommunen. 

 
Det ble først stemt alternativt over rådmannens innstilling og ordførerens endringsforslag punkt 1. 
Ordførerens endringsforslag  ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 
Det ble så stemt over ordføreren forslag punkt 2, som ble enstemmig vedtatt. 
 

Formannskapets innstilling: 
1. Kommunestyret tar intensjonsplanen versjon 9, datert 10.11.2015 til orientering. 

Intensjonsplanen versjon 9 vil inngå i Øyer kommunes rapportering til Fylkesmannen som svar på 
nabopraten. 

2. Prosjektgruppen og styringsgruppen (K-sak 85/15) gis oppgaven med å gi svar på hvordan 
fremtidens utfordringer skal møtes av Øyer kommune på egne ben. Prosjektgruppen legger frem 
forslag til mandat og prosess til styringsgruppen så snart som mulig. Arbeidet gjennomføres i tråd 
med de saksbehandlingsregler som gjelder for saksutvalg/Ad-hocutvalg i kommunen. 
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SAKSPROTOKOLL - STØTTE TIL Å DEKKE KOMMUNALE GEBYRER SOM FAKTURERES I 
FORBINDELSE MED UTVIKLINGEN AV ØYER IDRETTSPARK 
 
 

Saksbehandler:  Annikken Reitan Borgestrand Arkiv: 233  
Arkivsaksnr.: 15/1837    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
71/15 Formannskapet 17.11.2015 
 
Vedlegg: 
Søknad om støtte fra Øyer – Tretten Idrettsforening (ØTI) – datert 09.10.15 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
FSK – sak 109/14 – Forskuttering spillemidler, møteplassen 
K- sak 57/15 - Forskuttering spillemidler, kunstgressbane 
 
Sammendrag: 
Det er mottatt søknad om tilskudd fra Øyer – Tretten Idrettslag (ØTI). Det søkes om midler til 
å dekke gebyrkostnader og kostnader til infrastruktur, totalt i størrelsesorden 242.000 
kroner. Saken legges frem med to alternative innstillinger. 
 
Saksutredning: 
Øyer – Tretten Idrettsforening (ØTI) har tatt initiativ til en oppgradering av Øyer Idrettspark. 
Det er godkjent en reguleringsplan for området (K-sak 52/15) og ØTI selger boligtomter for å 
finansiere oppgradering.  
 
Øyer kommune har bidratt til totalprosjektet gjennom avståelse av et areal hvor 
nærmiljøanlegget Møteplassen på sikt skal plasseres, samt forskuttering av spillemidler i 
størrelsesorden 0,9 millioner kroner til dette, jfr. FSK – sak 109/14. I tillegg forskutteres 
spillemidler i størrelsesorden 2,5 millioner kroner til kunstgressbane, jfr. K-sak 57/15. 
 
Det søkes nå om støtte til å dekke kostnaden til gebyr for omregulering, byggesak og 
oppmåling, samt kostnader i forbindelse med infrastruktur. 
 
Vurdering: 
Søknaden fra ØTI begrunnes med at midlene som er budsjettert til ny infrastruktur og 
vedlikehold av anlegget Øyer Idrettspark heller skal benyttes til det beste for barn, unge og 
folk i Øyer kommune. Det presiseres også at kommunen, ved å gi tilskudd til prosjektet, 
synliggjør at dette er et fellesprosjekt med ØTI for å realisere planene vedrørende Øyer 
idrettspark til det beste for fellesskapet. 
 
Rådmannen legger frem to alternativer til innstilling, begrunnelsen for rådmannens forslag 
til innstilling er lagt inn avslutningsvis. 
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Alternativ 1 
Kommunestyret bevilger 240.000 kroner i tilskudd til ØTI til dekning av kommunale gebyrer 
som faktureres i forbindelse med utviklingen av Øyer Idrettspark. Kostnaden dekkes av 
disposisjonsfondet som settes ned fra 13.271.000 til 13.029.000 
 
Alternativ 2 
Kommunestyret avslår søknaden om støtte fra Øyer – Tretten Idrettsforening. 
 
Økonomirapportering per 2.tertial viser at Øyer kommune er i en svært utfordrende 
økonomisk situasjon. Det ligger an til at tilnærmet hele avsetningen til disposisjonsfond må 
strykes og dermed reduseres reservene. Dersom søknaden om støtte innvilges vil 
disposisjonsfondet være lavere enn i 2014. Rådmannen kan derfor ikke forsvare ytterligere 
bruk av disposisjonsfond knyttet til Øyer idrettspark og henviser særlig til K- sak 57/15 der 
det ble vedtatt forskuttert tippemidler på 2,5 million kroner av disposisjonsfond. 
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
Kommunestyret avslår søknaden om støtte fra Øyer – Tretten Idrettsforening. 
 
Sveinar Kildal Annikken Reitan Borgestrand 
Rådmann 
 
Behandling/vedtak i Formannskapet den 17.11.2015 sak 71/15 
 
Behandling: 
Roar Øien reiste spørsmål om sin habilitet. Det ble enstemmig vedtatt at han var habil. 
 
Marthe Lang-Ree fremmet følgende forslag: 
«Søknaden om støtte fra Øyer-Tretten Idrettsforening innvilges.» 
 
Ved alternativ avstemming mellom rådmannens innstilling og Marthe Lang-Rees 
endringsforslag ble rådmannens innstilling vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 
 
Formannskapets innstilling: 
Kommunestyret avslår søknaden om støtte fra Øyer – Tretten Idrettsforening. 
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SAKSPROTOKOLL - SØKNAD OM STØTTE FRA KOMMUNALT NÆRINGSFOND 
JANITA ANDERSEN BERGE 
 

Saksbehandler:  Marit Getz Arkiv: 233  
Arkivsaksnr.: 15/1815    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
72/15 Formannskapet 17.11.2015 
 
 
Vedlegg: 
Ingen. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Retningslinjer for bruk og forvaltning av Øyer kommunes næringsfond. 
Søknad datert 12.10.15. 
Næringsfaglig vurdering av rådmannen, datert 28.9.15. 
 
Sammendrag: 
Janita Berge Andersen innvilges kr. 29.000,- i tilskudd fra næringsfondet. 
 
Saksutredning: 
Janita Berge Andersen søker om tilskudd til innkjøp av symaskiner og strykejern, da hun skal 
starte opp sin egen bedrift med bunadssøm.  Investeringsbehovet ligger på kr. 38.835,-.  
Planen er å starte opp med å sy herrebunader (Gudbrandsdal) samt montering og 
korrigering av damebunader. 
 
Hun skriver i søknaden at hun av helsemessige årsaker må finne seg annet arbeid. Siden 
hennes mor har vært skredder i mange år, og opparbeidet seg et godt rennomè, får hun 
stadig henvendelser vedrørende bunadssøm.  Da hennes mor har for dårlig syn til å sy 
lenger, ga dette henne ideen til å begynne å sy .  Hun går nå i lære hos sin mor, og dette har 
spredd seg, så nå får hun mange forespørsler om bunadssøm.  Dette gjør  at hun følger seg 
sikker på at behovet for skredder av bunader m.m. er til stede. 
 
Målet er at hun skal kunne gjøre dette som sitt levebrød.  Hun vil i første omgang sy 
herrebunader og senere når erfaringene blir større vil hun gjerne utvide med søm av andre 
ting som relatert til bunader, så som cape/kofte til dam, bunadsskjorter og barnebunader. 
 
Vurdering: 
Prosjekter som skal støttes skal være i tråd med mål og prioriteringer i kommuneplan og 
næringsplan, og det pekes på enkelte kriterier som bør vurderes ved behandling av 
søknader, bl.a.: 

 Bedriftsutvikling, for eksempel etableringsstipend, opplæring og utvikling, 
markedsføring, markedsundersøkelser og planlegging. 

 Tiltak som bidrar til nyskaping i nye eller eksisterende bedrifter. 

 Prosjekter som skal bidra til å bevare eller skape arbeidsplasser i kommunen. 
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Under kriteriene for støtte vilkår heter det bl.a.: 
 
    «Ved prosjekter som bedrer kvinners og ungdommers sysselsettingsmuligheter og 
      velferdstilbud og ved nyetableringer kan det gis inntil 75 % støtte». 
 
Rådmannen mener at søknaden fra Janita Berge Andersen ligger godt innenfor disse 
kriteriene og anbefaler at søknaden imøtekommes. 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Janita Berge Andersen innvilges kr. 29.000,- i tilskudd fra næringsfondet. 
 
Tildelt støtte må brukes innen ett år fra vedtaksdato.  Etter denne dato bortfaller tilsagnet.  
Det kan søkes om utsettelse på inntil ett år.  Skriftlig søknad må være mottatt i kommunen 
innen ettårsfristen. 
 
Støtte utbetales når det er framlagt dokumentasjon på at støtteberettigede tiltak er 
gjennomført og revisjonsbekreftet rapport foreligger. 
 
Dersom utbetaling har skjedd på feilaktig grunnlag forplikter søker seg til å tilbakebetale 
støtten i sin helhet. 
 
Sveinar Kildal Marit Getz 
Rådmann 
 
Behandling/vedtak i Formannskapet den 17.11.2015 sak 72/15 
 
Behandling: 
Enstemmig vedtatt som rådmannens forslag. 
 
Vedtak: 
Janita Berge Andersen innvilges kr. 29.000,- i tilskudd fra næringsfondet. 
 
Tildelt støtte må brukes innen ett år fra vedtaksdato.  Etter denne dato bortfaller tilsagnet.  
Det kan søkes om utsettelse på inntil ett år.  Skriftlig søknad må være mottatt i kommunen 
innen ettårsfristen. 
 
Støtte utbetales når det er framlagt dokumentasjon på at støtteberettigede tiltak er 
gjennomført og revisjonsbekreftet rapport foreligger. 
 
Dersom utbetaling har skjedd på feilaktig grunnlag forplikter søker seg til å tilbakebetale 
støtten i sin helhet. 
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SAKSPROTOKOLL - ORIENTERING - FLYKTNINGER I ØYER - STATUS OG VEIEN VIDERE 
 
 

Saksbehandler:  Laila Odden Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 15/2003    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
73/15 Formannskapet 17.11.2015 
 
 
Vi i Øyer Senterparti ønsker en redegjørelse for flyktningesituasjonen i Øyer og hva som er 
tenkt videre. Vi mener det nå er viktig at Øyer kommune er offensiv og setter seg ved roret 
når det gjelder flyktningesituasjonen og ligger i forkant av ev. utfordringer som kan komme. 
Hvilke muligheter har vi? Etter samtale med ordfører stiller vi også noen spørsmål vi ønsker 
besvart. 
 
- Hvor mange flyktninger har vi i Øyer kommune nå og hvor er de? Hvor mange kan det bli? 
Kan vi se litt i glasskula? 
- Hvilke type flyktninger har vi (land og aldersgruppe)? 
- Hva bidrar Øyer kommune med på nåværende tidspunkt? Hva kan vi bidra med videre og 
mer med enn i dag? 
- Er Øyer kommune forberedt på å bosette og yte andre tjenester (skole og barnehage) ved 
behov? 
- Hvilke muligheter har Øyer kommune når det gjelder økonomiske kompensasjoner og 
annet bidrag til tiltak vi kan gjennomføre? 
- Hvordan ser kommunen på et samarbeid med frivillig sektor i denne sammenheng? 
 
Håper vi kan ta en bred diskusjon rundt dette i førstkommende formannskap 17. nov. 
 
Mvh 
 
Marthe Lang-Ree 
Øyer Sentrparti 
 
 
 
 
Behandling/vedtak i Formannskapet den 17.11.2015 sak 73/15 
 
Behandling: 
Ordfører innledet med en oversikt over flyktningsituasjon i Øyer, samt en oversikt over de to 
forholdene- en akuttsituasjon og de som skal bosettes.  
I 2015 bosettes 24 flyktninger i Øyer i tråd med vedtak i kommunestyret i sak 0059/2015. 
Det er utarbeidet en egen plan for integrering og inkludering av flyktninger, behandlet i 
kommunestyret 30.4.2015 Sak 0038/15.  
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Hvor mange som skal bosettes i 2016 og de senere årene kommer som egen sak i 
kommunestyret i desember.  
 
Akuttsituasjon- oppretting av akuttinnkvartering på Hornsjøen Høyfjellshotell og 
Sølvskottberget 
Leder for sektor familie og velferd Gerd Hvoslef informerte om hvilke tiltak som var igangsatt 
på akutt legehjelp, tannlegehjelp og oppfølging av gravide.  
Hun opplyste og at det var etablert en ordning med besøk av helsesøster.  
Leder for teknisk sektor Therese Corneliussen orienterte om arbeidet med teknisk 
godkjennelse av byggene, brann og redning samt arbeidet med en egen ROS analyse på 
sikkerhet og beredskap.  
Hun orienterte og om rapporteringsordningen som er etablert mot Fylkesmannen med 
ukentlig rapportering, der helse rapporteres på egne punkter.  
 
Vedlegg:  
Foiler vist under Formannskapsmøte 
Situasjonsrapport nr.1 (16.11.2015) 
2015116 Helserapportering 
Brev om flyktningsituasjonen fra Statsministerens kontor 16.11.2015 
 
Vedtak: 
Orienteringen ble tatt til underretning. 
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SAKSPROTOKOLL - SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISK VERV SOM FAST MEDLEM I 
PLANUTVALGET 
 
 

Saksbehandler:  Marit Getz Arkiv: 033 &16  
Arkivsaksnr.: 15/2011    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
74/15 Formannskapet 17.11.2015 
 
 
Vedlegg: 
Ingen. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad datert 10.11.15. 
 
Saksutredning: 
Laila Anette J. Skåden søker om fritak fra vervet som fast representant i Planutvalget for 
perioden desember 2015 t.o.m. utgangen av mai 2016. 
 
Hun skriver i sin søknad at hun tar videreutdanning i  spesialpedagogikk ved Høgskolen i 
Hedmark, i tillegg til at hun arbeider 100 % som pedagogisk psykologisk rådgiver. 
 
Hun har forelesninger hver tirsdag og torsdag hvor hun da reiser fra Øyer ca. 13.00 og er 
hjemme igjen ca. kl. 22.00.  Hun skriver i sin søknad at hun føler at belastningen blir for stor 
og håper at søknaden blir innvilget. 
 
Vurdering: 
I kommunelovens § 15.2 heter det følgende: 
  
     «Kommunestyret kan etter søknad frita, for et kortere tidsrom eller 
       resten av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet 
       eller belastning kan skjøtte sine plikter i vervet». 
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
Laila Anette J. Skåden innvilges permisjon fra sitt verv som fast representant i planutvalget 
for perioden 1.12.15 – 31.5.16. 
 
Som representant i planutvalget velges: 
 
 
 
Sveinar Kildal Marit Getz 
Rådmann 
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Behandling/vedtak i Formannskapet den 17.11.2015 sak 74/15 
 
Behandling: 
Marthe Lang-Ree fremmet følgende forslag: 
«1.varamedlem Trond Erik Dalbu blir fast representant i hennes permisjon.» 
Enstemmig vedtatt som rådmannens forslag med Marthe Lang-Rees tilleggsforslag. 
 
Formannskapets innstilling: 
Laila Anette J. Skåden innvilges permisjon fra sitt verv som fast representant i planutvalget 
for perioden 1.12.15 – 31.05.16. 
 
Som representant i planutvalget velges i perioden 01.12.15 – 31.05.16: Trond Erik Dalbu. 
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SAKSPROTOKOLL - VALG AV STYRE TIL ØYER KOMMUNALE BOLIGSTIFTELSE 
 
 

Saksbehandler:  Marit Getz Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 15/1965    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
5/15 Valgnemnda 17.11.2015 
75/15 Formannskapet 17.11.2015 
 
 
Vedlegg: 
Ingen. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Vedtekter for Øyer kommunale boligstiftelse. 
 
Saksutredning: 
I vedtektene for Øyer kommunale boligstiftelse § 5 heter det bl.a.: 
 
” Stiftelsen skal ha representantskap og styre. 
 
Representantskapet skal være Øyer formannskap. 
 
Styret skal bestå av en leder, en nestleder og et tredje styremedlem.   Styret oppnevnes av 
representantskapet.  Som hovedregel forsøkes det tredje styremedlem oppnevnt blant 
leieboerne etter at disse har gitt anledning til å uttale seg.  Varamedlemmer oppnevnes på 
tilsvarende måte. 
 
Styremedlemmenes funksjonstid er til 31.03. påfølgende år etter valgperiodens utløp.  
Styremedlemmene blir stående inntil nye blir valgt, selv om tjenestetiden er utløpt”. 
 
I og med at sak om kommunale bygningsmasse skulle behandles, ble det i fsk-sak 44/12 bl.a. 
gjort slikt vedtak: 
 
  «Nåværende styre fortsetter til komitesak om kommunal bygningsmasse er 
     ferdigbehandlet.» 
 
Saken ble behandlet i kommunestyrets møte den 27.11.12, sak 94/12, og det ble vedtatt at 
boligstiftelsen skal fortsette som før, og det må da velges styre for inneværende periode. 
 
Boligstiftelsen består av 3 medlemmer med varamedlemmer og sittende styre består av : 
 
Styremedlemmer:    Varamedlemmer: 
Arne Bueie     Elin-Dagny Bådstø Fossheim 
Odd Halland     Lisa Kramprud 
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Anne Aronsveen    Marie Skavnes 
 
Leder    : Arne Bueie 
Nestleder: Odd Halland 
 
 
Det ble ikke valgt nytt varamedlem for Marie Skavnes da hun gikk ut i permisjon. 
 
De tre sittende styremedlemmer har sagt seg villig til gjenvalg. 
 
 
 
Behandling/vedtak i Valgnemnda den 17.11.2015 sak 5/15 
 
Behandling: 
SP/SV or Kr.F fremmet følgende forslag: 
Arnfinn Gillebo som medlem med Anita Lerfald Vedum som varamedlem. 
 
AP/H fremmet forslag om gjenvalg på sittende styre. 
 
Møtet hevet for gruppemøte. 
Møtet satt på nytt. 
 
Ap/H fremmet følgende tilleggsforslag til SP/SV og Kr.Fs forslag: 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Arne Bueie      Lisa Kramprud 
Anne Aronsveen     Brit Stenersen Lie 
 
 
Forslagene ble enstemmig vedtatt. 
 
Valgnemndas innstilling: 
Til styre for Øyer kommunale boligstiftelse for perioden 1.11.15 – 31.10.19 velges: 
Medlemmer:      Varamedlemmer: 
Arne Bueie      Lisa Kramprud 
Anne Aronsveen     Brit Stenersen Lie 
Arnfinn Gillebo     Anita Lerfald Vedum 
 
Behandling/vedtak i Formannskapet den 17.11.2015 sak 75/15 
 
Behandling: 
Valgnemndas forslag på representanter og vararepresentanter til styre i Øyer boligstiftelse 
ble enstemmig vedtatt. 
 
Formannskapet hadde følgende forslag til leder og nestleder: 
Leder:         Arne Bueie. Enstemmig vedtatt som formannskapets forslag. 
Nestleder: Arnfinn Gillebo. Enstemmig vedtatt som formannskapets forslag. 
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Vedtak: 
Til styre for Øyer kommunale boligstiftelse for perioden 1.11.15 – 31.10.19 velges: 
Medlemmer:    Varamedlemmer:  
Arne Bueie    Lisa Kramprud  
Anne Aronsveen   Brit Stenersen Lie  
Arnfinn Gillebo   Anita Lerfald Vedum 
 
Som leder:  Arne Bueie 
Som nestleder: Arnfinn Gillebo  
 


